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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u utorak, 28.05.2024. godine u 
Komunalnoj palači, 
Pula, Forum br. 1 

 
Sjednicu je u 14,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, otvaram 
34. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Marin Lerotić i Daniel Deković 
opravdali izostanak sa današnje sjednice dok će malo kasniti vijećnici Monica Derocchi, Ivan Žagar 
i vijećnici HDZ-a.  
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mirovanje mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-m.mand  

U 14:20 h 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović–mir. mandata 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mirovanje mandata 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU U 15:26 h 
13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mir mand; odsutan 
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul-mirovanje mandata  
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI odsutan 
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU U 14:19 h 
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI NEZAVISNA   
20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ U 14:12 h 
22. MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na 34. 
sjednici prisutno 14 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
 
Na početku bih željela uputiti čestitke vijećnici Dušici Radojčić na izboru u Hrvatski sabor, kao i 
Sanji Radolović na ponovnom izboru i želim vam uspješan rad.  
Predsjednica pozdravlja sve prisutne sudionike današnje sjednice Vijeća. 
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Prisutni su: 
- Ivona Močenić i Bruno Cergnul, zamjenici gradonačelnika  
- Pročelnici upravnih tijela Grada 
- Direktori trgovačkih društava 
- Ravnatelji javnih ustanova  
- predstavnici medija 
- Lorena Benčić – simultani prevoditelj na znakovni jezik  
- ostali gosti 
 
GLEDATELJI sjednicu prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na mrežnim 
stranicama Grada Pule  
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ-GOLJA, zamjenica pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
IGOR JOVIN pomoćnik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
DAVOR SEBASTIJAN, informatika 
DRAGAN SMOLJAN, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
GABRIJELA PERUŠKO PUJAS, protokol 
MONIKA ĐURAK, na praksi iz Grada Trier, Njemačka 
DARKO TUMPIĆ pročelnik Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ, pročelnica UO upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, Služba za unutarnju reviziju 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o. (odsutna) 
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o. (odsutan) 
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o. (odsutan) 
BORIS AGATIĆ , Pula Parking d.o.o. 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, vd. ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište (odsutan) 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
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Poziv s materijalima za 34. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 17. svibnja 
2024.  
 
Dana 23. svibnja 2024. dostavljena vam je dopuna dnevnog reda s točkom 
Donošenje Odluke o sklapanju Sporazuma o uređenju međusobnih odnosa na realizaciji projekta 
izgradnje Regionalnog centra za zaštitu i spašavanje  
 
Dana 23. svibnja 2024. godine zaprimljeni su i vijećnicima dostavljeni na tablet Amandmani 
Gradonačelnika i Kluba vijećnika Možemo! 
 
Prijedloge akata razmatrali su i svoja izvješća su dostavila nadležna radna tijela:  
-Odbor za Statut i druge opće akte,  
-Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose,  
-Odbor za društvene djelatnosti,  
-Odbor za plan i financije i  
-Odbor za izbor i imenovanja 
 
Budući da nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na glasanje DNEVNI 
RED 34. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 23. svibnja 2024. sa 13 točaka. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV”, usvojilo predloženi Dnevni red 34. 
sjednice Gradskog vijeća 
 
D N E V N I R E D 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od  
11. travnja 2024. godine 
3. Donošenje: 
3.1. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 
2023. godinu 
3.2. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 
2023. godinu 
4. Donošenje: 
4.1. Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pula – Pola za 2023. godinu 
4.2. Godišnjeg izvještaja o izvršenju Višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Pula – 
Pola za razdoblje 2023. – 2025. 
5. Donošenje: 
5.1. I. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
5.2. I. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
5.3. Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pula – Pola za 2024.godinu 
5.4. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2024. 
godinu  
6. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2023. godinu 
7. Donošenje: 
7.1. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pula - Pola za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 
godinu 
7.2. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula – Pola za 2024. godinu 
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8. Donošenje Odluke o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Pula usluge i 
upravljanje d.o.o.: 
8.1. izgradnja nogometnog igrališta na Valkanama 
8.2. zamjena glavnog travnjaka na stadionu Aldo Drosina 
9. Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijih ponuditelja i prihvaćanju ponuda za dodjelu 
dozvola za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području  Grada Pula – Pola 
10. Donošenje: 
10.1. Odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Pule 
10.2. Odluke o izradi izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana grada Pule 
11. Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula – Pola 
12. Donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog: 
12.1. Statuta Osnovne škole Centar 
12.2. Statuta Osnovne škole Kaštanjer Pula 
12.3. Statuta Osnovne škole Monte Zaro 
12.4. Statuta Osnovne škole Šijana Pula 
12.5. Statuta Osnovne škole Stoja 
12.6. Statuta Osnovne škole Tone Peruška Pula 
12.7. Statuta Osnovne škole Vidikovac 
12.8. Statuta Osnovne škole Veli Vrh Pula 
12.9. Statuta Osnovne škole Veruda Pula 
12.10. Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole - Scuola elementare Giuseppina Martinuzzi Pula - 
Pola 
12.11. II. Izmjena i dopuna Statuta Škole za odgoj i obrazovanje – Pula 
13. Donošenje Odluke o sklapanju Sporazuma o uređenju međusobnih odnosa na  
 realizaciji projekta izgradnje Regionalnog centra za zaštitu i spašavanje 
  
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA: 
Na prethodnoj 33. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 
 
1. DUŠANKO BABIĆ 
2. JURAJ KOVAČEVIĆ 
3. IGOR BELAS 
4. MARIN LEROTIĆ  
5. SEAN SOLDATIĆ 
6. DANIEL DEKOVIĆ 
7. ARDEMIO ZIMOLO 
8. ANA FONOVIĆ 
9. IVAN ŽAGAR 
10. VALTER BOLJUNČIĆ 
11. DRAGO MARIĆ 
12. ELENA PUH BELCI 
13. KRISTIJAN BITERI 
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DUŠANKO BABIĆ 
Prvo pitanje imam za direktora Herculanee, gospodina Roberta Fuarta: molim da nam kaže, ako ima 
postotke odvojenog prikupljenog otpada za prošlu godinu te koji su se rezultati dobili u kampanji, 
edukaciji o smanjenju otpada u kućanstvu koja se provodila? Nastavno s time, vidjeli smo prošli 
tjedan i prezentaciju predstudije za sortirnicu i kompostanu pa neka nam kaže hoće li nam to 
pomoći boljem postizanju rezultata jer to je dosta bitno. 
Drugo pitanje imam za direktora ili zamjenika direktora Vodovoda Pula: molim da nas izvijestite o 
aktivnostima oko Aglomeracije Pula-Sjever, do kuda ste došli? Te kad bi mogli se očekivati prvi 
radovi? I ima li možda kakvih nekih novih novosti oko Aglomeracije Pula-Centar te o ostalim 
investicijama u Vodovodu na području Grada Pule? 
 
ROBI FUART 
Hvala na pitanju. Evo, vezano za postotke odvajanja, mi sada znamo već za 2023. godinu kad 
govorimo o godišnjoj razini. Krenuli smo od 21. smo imali 28%, 22. 33%, 23. 37%, tako da onaj 
iznos koji se plaća za poticajnu naknadu se smanjuje i mi očekujemo da ćemo se kroz iduće dvije 
godine približiti, odnosno kroz ovu 24. i 25. približiti ili doseći onih 50% što je trenutno cilj koji 
nam propisuje država. Možda se najbolje efekti, barem ja tako interpretiram, najbolji efekti 
edukacije vide na korištenju reciklažnog dvorišta i evo možemo vidjeti, ako gledamo podatke za 
prva četiri mjeseca, sad smo peti mjesec, kraj petoga, ako gledamo rezultate za prvih četiri mjeseca 
2022. kad smo imali 640 tona u prvih četiri mjeseca, prošle godine 920 tona u prva četiri mjeseca, a 
ove godine gotovo 1300 tona u prva četiri mjeseca. Znači, reciklažno dvorište se u dvije godine, 
korištenje reciklažnog dvorišta se udvostručilo tako da mislim da to i pokazuje opravdanost 
investicije i projekta koji trenutno pripremamo izgradnju novog reciklažnog dvorišta. A vezano za 
odvajanje i za sortirnicu i kompostanu, znamo da će one sigurno doprinijeti em boljim rezultatima, 
em ćemo nekako taj dio posla koji sad nemamo pod kontrolom koji predajemo trećima preuzeti pod 
svoju kontrolu i imat ćemo sigurno, kako bih rekao, bolji nastup na tržištu odnosno što ćemo raditi 
sa sekundarnim sirovinama. Mi smo imali prezentaciju, evo bili su pozvani i gradski vijećnici, imali 
smo prezentaciju sa Zelenom Istrom, sa civilnim nadzorom Kaštijuna, načelnici i gradonačelnici 
Puljštine su isto tako bili i direktori komunalnih društava koji su u ovom našem okruženju i mislim 
da je prezentacija ove predstudije bila izuzetno uspješna. Da je taj feed back bio dobar i obzirom da 
znamo već dugo govorimo o tome, da je zapravo stalno nekako točka odluke gdje će se nalaziti 
objekti, gdje će nalaziti buduća kompostana i gdje će se nalaziti buduća sortirnica, da nas to stalno 
koči, evo, mogu ovdje najaviti da će Pula Herculanea izaći sa dvije lokacije, ili tri lokacije mi sad 
razmatramo mogućnosti. Mi ćemo dati nekakav svoj prijedlog u javnu raspravu i u razmatranje i 
kako bi mogli ići u sljedeću fazu studije koja će onda kasnije analizirati lokacije, tako da, kad 
govorimo o odvajanju i edukaciji, evo, brojevi govore, oni izuzetno rastu, ali to nas opet obvezuje u 
ovom drugom dijelu koji upravo predstudija prezentira, količine i što kasnije sa tim otpadom, tako 
da, da zaključim, nastavljamo sa edukacijom i sa ovim sustavom odvojenog prikupljenog otpada i 
uvođenjem smeđih kanti. Ali možda ključni sljedeći korak, evo u vrlo kratkom roku će biti da će 
Herculanea dati prijedlog i vidjeti što će se dalje događati sa prijedlogom lokacija za sortirnicu i 
kompostanu. Hvala. 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Ja bih samo zamolio vijećnika ako mi može ponoviti pitanje jer smo imali dolje tehničkih problema. 
Taman je pukla veza kad ste krenuli s pitanjem. Tako da sam čuo samo prvi dio, pa... 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Može, nije problem, znači pitanje je bilo da nas izvijestite o aktivnostima oko Aglomeracije Pula-
Sjever, do kuda ste došli? Kako bi se mogli očekivati početak prvih radova i imate li možda kakvih 
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nekih novih novosti oko Aglomeracije Pula-Centar te o ostalim investicijama gradskog Vodovoda 
Pula na području Grada Pule. 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Hvala još jednom. Ovako, vezano uz Aglomeraciju Pula-Sjever, imamo u sklopu projekta šest 
postupka javne nabave. Ugovorena je izgradnja i projektiranje uređaja za pročišćavanje otpadnih 
voda u Peroju od 42 tisuće ekvivalenata. To je ugovoreno sa tvrtkom Hidroinženjering iz Ljubljane. 
Oni i projektiraju i grade i puštaju u pogon i probni rad uređaj. Trenutno smo u fazi izmjene i 
dopune lokacijske dozvole. Krenuli smo konzumirati ugovor. Evo, prema informacijama iz Grada 
Vodnjana koji nam izdaje dozvolu, 15.06. bi trebali dobiti izmijenjenu lokacijsku dozvolu. U 
međuvremenu, dok smo čekali dozvolu, smo i nastavili, odnosno izvođač je i nastavio sa glavnim 
projektima i nominacijama materijala, tako da smo realno po dobivanju građevinske, odnosno 
lokacijske dozvole ćemo ići u narednih mjesec dana i na građevinsku. Tako da, evo, očekujemo 
građevinsku do kraja ljeta i početak radova na samom uređaju. Evo, po završetku turističke sezone. 
Znači tamo negdje u 9. mjesecu. To je nekakav terminski plan koji smo dogovorili sa izvođačem za 
izgradnju samog uređaja. U sklopu Aglomeracije ugovoreno je i stručni nadzor nad radovima, 
ugovoreno je vođenje projekta, ugovorena je informiranje i vidljivost je ugovoreno i ugovorena je 
oprema za održavanje sustava javne odvodnje i vodoopskrbe. U sklopu te opreme ugovoren je i 
novi GIS sustav za odvodnju. Što se tiče same mreže, kao što smo već i bili razgovarali, za mrežu, 
za izgradnju mreže, bili smo napravili dva postupka javne nabave koje smo poništili zbog velike 
razlike u cijeni koje su nam se dešavale između procijenjene vrijednosti i ponuda koje smo dobili i 
ponovili smo treći put postupak javne nabave gdje smo dobili četiri ponude, dobili smo najnižu 
ponudu, procijenjena vrijednost je bila 20 milijuna eura, dobili smo ponudu najnižu na 28 milijuna 
eura, druga ponuda je bila na 32, odnosno pardon 34,2 milijuna eura, treća je bila na 34,9 i 
najskuplja na 41 milijuna eura. Znači u dogovoru sa jedinicama lokalne samouprave na kojima će se 
odvijati projekt, znači tu je Grad Pula, Grad Vodnjan i Općina Fažana, dogovoreno je da idemo u 
nastavak evaluacije ponuda gdje smo sad pri završetku evaluacije i čekamo, sutra bi trebao 
najpovoljniji izvođač, dostaviti još nekakve dodatne dokumente i očekujemo nekakvu odluku idući 
tjedan. Tako da, evo, ciljamo početak radova također pa evo, najkasnije u 9. mjesecu, a ako bude 
sve u redu, možda i ranije. To je što se tiče same Aglomeracije Pula-Sjever. Aglomeracija Pula-
Centar, ona je imala par izmjena, odnosno imala je nekakvih promjena koje su se desile u odnosu na 
prvi projekt jer se dio projekta iz Aglomeracije izgradio kroz NPOO. Znači, tu smo izgradili 
Dolinku, Valdebek i Busoler. Evo, trenutno radimo i Veli Vrh koji je izdvojen i vodoopskrbu i 
odvodnju. To je investicija koja je trenutno u tijeku od 6 milijuna eura gdje ćemo izgraditi cca 10 
kilometara kanalizacije i nekih oko dva i pol kilometara vode. Tu smo na nekih 80-ak% gotovosti 
radova. Znači, u 11. mjesecu je rok završetka tih radova koji je dogovoren sa izvođačem i evo, taj 
rok će se ispoštovati. Vezano još uz problematiku, odnosno uz Aglomeraciju Pula-Centar, koji nam 
je, gdje nam je bila problematična, imali smo problem sa rješavanjem imovinsko-pravnih odnosa 
oko uređaja za pročišćavanje na Molo Carbone gdje je bio spor između RH i Luke Pula. Znači, po 
završetku tog spora omogućeno nam je da idemo dalje sa samim projektom i rješavanjem 
imovinsko-pravnog odnosa sa Lučkom upravom gdje smo pokrenuli postupak posebne uporabe 
pomorskog dobra prema Lučkoj upravi. I evo, to je isto u nekakvoj završnoj fazi tako da imamo u 
biti riješenu i česticu uređaja. Projekt je prijavljen, bio je u trećem mjesecu prioritizacijski poziv 
koji je Ministarstvo gospodarstva napisalo za novo programsko razdoblje, kohezije, PKK 2021.-
2027. gdje smo prijavili projekt na novo programsko razdoblje i evo čekamo nekakve daljnje 
aktivnosti po tom pitanju. Od ostalih investicija Vodovoda Pula, evo, tu smo pri završetku 
rekonstrukcije starog zidanog kanala Pragrande kod pošte, danas se asfaltira habajući sloj. Sutra je 
obilježavanje horizontalne signalizacije i puštamo to u promet, u funkciju. Također Mutilska ulica 
je obnovljena cijela u dvije faze. Jedna faza je bila prošle godine, ove godine smo odradili ovaj 
drugi dio, tako da je sad cijela ulica rekonstruirana, znači, kompletna i vodoopskrba i odvodnja i 
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novi asfalt. Odradili smo evo i Tršćansku ulicu zajedno sa Hrvatskim cestama i evo, to je od 
nekakvih većih investicija koje Vodovod Pula provodi. Hvala. 
 
DUŠANKO BABIĆ  
Zahvaljujem na iscrpnom odgovoru. Ja bih samo jedno malo dodatno pitanje za direktora 
Herculanee. To već kad je bio spomenuo tri lokacije za sortirnicu i kompostanu, pa me zanima da li 
te tri lokacije ćete razmotriti samo na području Grada Pule ili ste možda razgovarali sa ostalim 
općinama, gradovima, da li su možda oni voljni, da li oni imaju možda neki prijedlog u njihovom 
području da se napravi? Hvala. 
 
ROBI FUART 
Mi trenutno nemamo jasno iskazanu volju za lokacije iz ni jedne jedinice lokalne samouprave, ali 
evo, nekako iz nekakve atmosfere koja je stvarno konstruktivna, dat ćemo lokacije koje su, po 
nama, moguće za realizaciju u nekom srednjeročnom razdoblju, trenutno razmatramo lokacije na 
području Grada Pule ili rubno. Znamo da je politika jasno rekla da je Kaštijun i okolica Kaštijuna 
iskonzumiran prostor, da tako kažem, i da tamo, što zapravo postoji u prostornom planu, 
kompostana i sortirnica neće ići, tako da se to neće uzimati u obzir ili će se eventualno u nekom 
dokumentu to upravo tako valorizirati. Dakle, računamo na neke lokacije na području Grada Pule ili 
negdje rubno uz područje Grada Pule. Ne bih htio još, nisam sklon izaći još točno sa lokacijama jer 
moramo vidjeti je li to uopće moguće onako barem nekakav grublji preliminarni pregled, je li su te 
lokacije uopće moguće za realizaciju. Hvala. 
 
IGOR BELAS 
Evo, prvo pitanje ću postaviti za gospodina Bojanića da se stigne popeti gore. Pitanje se nameće 
samim tim da nam pojasni da li je pred završetkom rolo garaža i malo oko financijskog dijela 
izgradnje same rolo garaže? Isto tako, da nam kaže u kakvom je hodogramu aktivnosti gradnja 
fiksne garaže koja je predviđena kod Croatia osiguranja, kako mi znamo kazati. Kakvi su tamo 
odnosi? I koje su aktivnosti u tijeku? I da samo samim time pojasni malo i građanima Pule koje 
aktivnosti je Pula Parking poduzela za sezonu što se tiče parkiranja? Evo, da javnost bude upoznata 
sa tim. 
A drugo pitanje bih postavio pročelnici Sokolov. O gradnji kapitalnih objekata i u kojoj su fazi 
ćemo kasnije razgovarati. Ali zanima me: bila je jedna tema oko sufinanciranja jedne velike 
omotnice financije Ministarstva turizma i sporta oko gradnje, dogradnje stadiona Aldo Drosina i 
možda SRC Uljanika, pa da li imate neka saznanja oko toga da li je to u tijeku? Da li je to živo? Bi 
rekli. Da li se mogu građani Pule nadati možda rekonstrukciji samog stadiona i atletskog stadiona 
Uljanik? I možda još nešto ako, ako je u temi? Hvala. 
 
BORIS AGATIĆ 
Zahvaljujemo na pitanju. Direktor Bojanić je spriječen da prisustvuje sjednici pa ćemo onda na ta 
pitanja odgovoriti pismenim putem. Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Da, nemamo nikakvih formalnih saznanja, samo neformalnih. Kada smo 
saznali za natječaj, mi smo žurno u protekloj godini išli sa pripremom idejnog rješenja za 
natkrivanje istočne tribine, što je nekako bilo, onako, naj..., amo reći, ...logičnije, međutim, u 
međuvremenu, samo ono što znamo je neformalno kako se, između ostalog, gradski stadion neće, u 
ovom trenutku, kažem neformalno, ništa formalno. Nema poziva, još uvijek nema natječaja, tako da 
evo, za sada, ništa te SRC Veruda isto tako. Čekat ćemo nekakav prvi poziv na koji se budemo 
mogli prijaviti po pitanju sporta i sportske infrastrukture svakako ćemo razmišljati da tu nešto, ajmo 
reći, saniramo, pogotovo onaj dio koji je potrebno ispod same tribine. Evo. Toliko.  
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FILIP ZORIČIĆ 
Pa dakle, samo nadopuna, država ide najprije prema dva velika stadiona, a to su Maksimir i Poljud. 
A onda da li će postojati B faza za ostale, sad to ne znamo. Što se tiče Verude, rekla je pročelnica 
dobro. Dakle, je intencija da se obnove i tribine i stolice i svlačionice koje su u očajnom stanju. Kad 
će to biti, ne znam, da li ćemo o tome vijećati 25. godine, volio bih, ali ćemo vidjeti kako izgleda 
proračun.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Ja imam dva pitanja za gradonačelnika, odnosno za nadležnu pročelnicu, odnosno pročelnika. 
Mojim prvim pitanjem htio bih ukazati na problem vrednovanja i očuvanja čakavskog istro 
venetskog dijalekta u Gradu Puli. Ali prije bih se osvrnuo na uspjehe učenika na tom polju. U 
sklopu 53. Sabora čakavskog pjesništva održanog u Žminju, natjecali su se i učenici iz Grada Pule, 
te bih želio ovom prigodom istaknuti da su postigli zapažene rezultate. Naime, Karla Margetić i 
Marko Nikolić iz Osnovne škole Stoja nagrađeni su za najoriginalniju izvedbu „Mladić i divojka”. 
Noa Bošnjak, učenik Osnovne škole Stoja nagrađen je za pjesmu „Još lito dva”. Na dramskoj smotri 
predstavila se skupina Osnove škole Veli Vrh Pula čiji su učenici nižih razreda predstavili igrokaz 
„Pismo Didu Mrazu”. Isto tako, treba pohvaliti i istaknuti da je u sklopu Festivala zavičajnosti za 
osnovne škole domaćin bila Osnovna škola Kaštanjer u sklopu županijskog projekta zavičajne 
nastave. Uz pohvale našim pulskim učenicima i njihovim nastavnicima na velikom uspjehu i trudu 
koji su uložili, moram ukazati na stvari koje bi doprinijele još boljem očuvanju i njegovanju 
čakavskog, istro-venetskog, kao dijalekte hrvatskog, odnosno talijanskog jezika na području Grada 
Pule. Naime, što se tiče njegovanja tradicije I zavičajnosti kroz lokalne autohtone dijalekte, najteže 
je isto sačuvati u većim urbanim sredinama, a to je u Istarskoj županiji svakako Grad Pula, kao 
najveća urbana zajednica u Istri. Stoga vas pitam: da li ova pulska gradska uprava ima volju i 
namjeru svim svojim posebnim gradskim programima poticati čakavski istro-venetski dijalekt? Ili 
se samo pridružiti projektima na razini županije kao do sada? A što po mojem mišljenju nije 
dovoljno za očuvanje čakavskog i istro-venetskog dijalekta kao nematerijalne baštine koju smo na 
području Grada Pule i Puljštine naslijedili od naših predaka. 
Drugo pitanje, više komunalno, odnosi se na Ulicu Mirna na Kaštanjeru. Naime, kada će stanari u 
Ulici Mirna na Kaštanjeru dobiti kanalizaciju i javnu rasvjetu? Lokacijska dozvola za odvodnju 
otpadnih voda u odvojku Ulice Mirna izdana je još 21.5.2020. godine, zatim je ishodovana i 
građevinska dozvola 12.7.2021. godine. Tada, prije gotovo tri godine, bilo je sve spremno za 
početak gradnje kanalizacije, ali je odjednom sve stopirano. Ovim bi se projektom riješila odvodnja 
otpadnih voda za pet obiteljskih kuća u Ulici Mirna na Kaštanjeru, od broja 25 do broja 31, koje su 
legalno izgrađene prije 20 godina sa uredno ishodovanim građevinskim dozvolama, a zatim su 
dobile i uporabne dozvole. Radi proširenja kanalizacijske mreže, vlasnici zemljišta, a to je vrlo ... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Vrijeme... 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Brzo ću ja. Dvije rečenice. Vlasnici zemljišta još su 2020. godine ustupili poduzeću Pragrande 
pravo služnosti time odobrili prelazak kanalizacije preko njihovih zemljišta. Stoga se vlasnici pitaju, 
gdje je zapelo? Hoće li ikada doći na red za izgradnju kanalizacije kako bi u širem centru grada 
imali odvodnju, a ne septičke jame? Isto se to odnosi i na javnu rasvjetu koju ta ulica, odnosno 
odvojak nema. Zahvaljujem.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Soldatić hvala vam na konstataciji. Ono što ja imam za, kao pod pitanje, da li ste vi 
mislili da se oformi posebno natjecanje ili prikaz čakavštine, dijalekta i zavičaja u Puli izvan tog 
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okrilja zavičajne nastave? Znate da smo mi u našim kurikulumima naših osnovnih škola, zavičajna 
nastava kao baza razvoja i očuvanja kulturne baštine i jezika i te kako važna i potrebna. Također 
vam moram reći, siguran sam da ste vi to popratili, u natječaju za financiranje medija, također je 
jedna od naznaka i očuvanje zavičajnosti i dijalekta, tako da u tom kontekstu, u kojem kontekstu ste 
vi mislili, ne znam. Nisam shvatio iz pitanja, pa evo, budite slobodni, ovaj dio pojasniti, naravno da 
smo mi za svaku dobru namjeru, možemo tu razgovarati sa ravnateljicama i ravnateljima osnovnih 
škola, vidjeti koji bi to bio koncept. Mislim da je ovaj koncept koji radi Županija itekako kvalitetan, 
itekako hvale vrijedan i djeca se zaista trude očuvati baštinu koja je zapravo naš nasljedni identitet i 
koji je itekako vrijedan što se tiče i hrvatskoga i talijanskoga jezika. Neupitno s obje strane i itekako 
treba čuvati i kroz školu je to najbolje. E sad, u kojem kontekstu ste vi mislili zaista taj dio ne znam. 
Itekako smo ponosni na uspjehe i Karla i Marka i Noe i škole Veli Vrh i to što se održalo natjecanje 
ovdje, u Puli, itekako hvale vrijedno da takav način izričaja čuvamo ovdje, kao što su vrijednosti 
grada i sve one vrijednosti koje naše manjinske zajednice imaju u našem gradu i po tome smo zaista 
drugačiji od ostalih gradova i lijepo je da sve to zajedno čuvamo. Tako da ova gradska uprava brine 
o tome i ona prijašnja i ona buduća će to i mislim da to nikada ne smije doći u pitanje, ali da se neki 
drugi koncepti možda mogu ostvariti, zasigurno da da. Evo, tako da, evo. Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Što se tiče Ulice Mirne svjesni smo situacije i problema. Ona nije za sada u 
programu građenja. Naime, u tijeku je evidentiranje nerazvrstane ceste i kad bude realizirano 
evidentiranje nerazvrstanih cesta onda možemo pristupiti projektiranju i ishođenju dozvola i 
planiramo onda uvrstiti u program građenja za 2025. Mi ćemo svakako to predložiti. A dalje onda 
što se tiče same kanalizacije, može direktor. Hvala. 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Ovako, što se tiče izgradnje kanalizacije u Ulici Mirna, projekt izgradnje je u predviđen, projektom, 
odnosno Aglomeracijom Pula-Centar je predviđena izgradnja kanalizacije, kao što ste rekli za tih 
pet objekata. Pošto su ti objekti u nekakvoj depresiji, potrebno je izgraditi i crpnu stanicu. Tako da 
je nekakva predviđena investicija za tih pet objekata oko 270 tisuća eura. Mi smo u sklopu same 
Aglomeracije kad smo projektirali, kad smo radili idejni projekt, lokacijsku dozvolu i glavni 
projekt, rješavali imovinsko-pravne odnose sa stanarima tamo znači da se to izgradi. Projekt je 
spreman, imamo građevinsku dozvolu i on je prijavljen u sklopu Aglomeracije Pula-Centar. Po 
dobivanju sredstva i po odobravanju cijele Aglomeracije izgradit će se i mreža i kanalizacija tamo. 
Znači, nije točno, kao što ste rekli, da je projekt zaustavljen i da je stavljen sa strane, nego on je u 
sklopu tog velikog projekta i kakva je situacija, odnosno stanje sa cijelom Aglomeracijom, takva je 
i sa Ulicom Mirna. Evo. Hvala. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Što se tiče drugog pitanja, obzirom da je stručno, molio bih pisani odgovor. Drugo pitanje za Ulicu 
Mirnu pisani odgovor bih molio pa da bude nam jasno što se tamo dešava jer su naši građani 
stvarno zainteresirani da im se riješi komunalni sustav u ulici. A što se tiče prvog pitanja, ono je 
više političko. Ma što sam htio reći? Radi se o tome da se Grad Pulu, što se tiče tretiranja 
zavičajnosti i očuvanja autohtonih dijalekata, kao urbane cjeline ne može isto tretirati kao neke 
općine koje su ruralne, sredine koje su već same po sebi pričaju dijalektom. Njima je veći problem 
kako preći na književni jezik, nego kako sačuvati dijalekt. Zato bi trebao za Grad Pulu jedan nad 
standard koji bi se osmislio u okviru gradske uprave ne znam kojeg nadležnog odjela za društvene 
djelatnosti, koji bi poticao očuvanje tradicije i dijalekata na području Pule, pa tako i Puljštine, ali 
Pula ima težu situaciju, nego Ližnjan, Medulin ili Fažana. Njima je to puno lakše. Što se tiče istro-
venetskog imaju zajednice Talijana koje su jako dobro organizirane, a što se tiče hrvatskog, 
čakavskog dijalekta, prepušteni smo indirektnoj diskriminaciji. Znači, sve imamo, a faktički je ča je. 
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Eko. Je ča je. Zato bi bilo dobro da se možda osmisli jedan natječaj gdje bi se razne udruge, 
pojedinci ili bilo koga koji na tematiku zavičajnosti čakavskog istravenetskog, ali na području 
Grada Pule, da ih se dodatno stimulira. Možda za početak jedan simboličan iznos, ali neka vrst 
pozitivne diskriminacije u tom pogledu jer u urbanoj srediti se jako zadrži zavičajnost. To nije isto 
kao cijela naša županija. Utoliko sam mislio napomenuti. Hvala.  
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Evo, kao prva stvar, ako mi dozvolite, bih čestitao danas uspješnu organizaciju dječje olimpijade, 
bio sam tamo prisutan. Bio sam prisutan i bilo mi je jako drago vidjeti toliku djecu naših vrtića kako 
se bore. Svi su bili spremni na pobjedu. Sada idemo dalje. (Ero presente e mi ha fato tanto piacere 
vedere tanti ragazzini dei nostri asili, a combattere. Tutti erano preparati a vincere. Adesso andiamo 
avanti.) 
Imam jedno pitanje za našeg poštovanog gospodina Gradonačelnika (egregio signor Sindaco) i 
postavio sam tako na tom tragu tog mog pitanja jedan upit na Odboru za Statut, pa nekako nisam 
bio zadovoljan sa odgovorom pa nadam se da ćete vi ne samo radi mene, nego za zainteresiranu 
javnost, dati odgovor. Znači, mi na ovom Gradskom vijeću smo donijeli već nekoliko odluka o 
izradi urbanističkih planova. Ljudi se pitaju dokle smo stigli? I kad će doći kod nas na ovo Gradsko 
vijeće na razmatranje? Jer to nisam htio pitati to u vezi točke 10.a i b i pod točke, tako da imaju tu 
svi konkretan odgovor da čuju. 
A drugo pitanje koje me isto jako muči: taman sam se radovao nakon napisa u jednim našim 
novinama od 13.3. ove godine, da u šumici između Verude i Vidikovca, pod one crkve, da su 
nađene šprice. Nakon par dana čujem bruje kosilice, malčeri, mislim, ajde, konačno je došlo na red 
da se ta šumica sredi. Gle ti vraga, nakon dva dana tišina, stalo je. Znači, ništa od toga i na to me 
nadovezuje isto pisani odgovor što sam dobio od Hrvatskih šuma, Ispostava iz Buzeta, one šumice 
što prije dvije godine smo imali onaj veliki požar, sljedeći mjesec će biti dvije godine na 
Valdebeku. Isto tamo sam bio odgovor prošle godine dobio odgovor da će to ići ove godine tamo, 
vamo (de qua de la), međutim, ništa. Pa bih htio da jedanput ako nešto započnemo, da privedemo 
kraju. Ona šumica šteta da nisam donio tu da vidimo tu video, jer tamo onaj dio je zapušten, ne daj 
Bog da se tamo što desi da onda svi se pitamo što nam je to trebalo, a imali smo vremena za 
poduzeti. Pet godina za redom taj Amandman da se ona šumica privede svojoj svrsi. Sad će biti 
tamo nadograđen Dom Alfredo Štiglić, sad će biti tamo puno prometa. Tamo će djeca iz obližnjeg 
vrtića neće imati gdje se igrati te zbog kamiona, parkiranih automobila i šumica još uvijek puna 
šprica. Zahvaljujem. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Zimolo, srdačno vas pozdravljam, zahvaljujem na pitanjima. Oba su pitanja konkretna.  
Dakle, vi znate da smo išli s određenim izmjenama GUP-a, prostornog plana uređenja gradova i 
tako dalje. Ja bih se ovdje osvrnuo u vašem odgovoru na dva konkretna pitanja jer su oni zapravo 
nekako najaktivnija. Iako ćemo mi sa točkama transformacije zbog usklađenja sa zakonom devet 
planova međutim, zasigurno da su u fokusu javnosti Karšiole i Max Stoja. Ja moram reći najprije za 
Karšiole. UPU Karšiole da je izrađivač predao pred nekih mjesec dana jel' tako, nekakve završne 
odredbe i sada smo mi ovdje u odjelu i Gradu se pripremamo da odgovorimo. Tamo imamo 
nekakva pitanja, postoje određena odstupanja. Što se tiče i zelenila i pješačkih staza i tako dalje. 
Ovdje su bili građani Karšiola prije nekih dva mjeseca i požuruju s njihove strane da to što prije ide. 
Jer se, sjetite se, prije dvije i pol godine malo više upravo ovdje donesena takva odluka, da se ide u 
to. S druge strane, izrađivač plana Max Stoja na inicijativu naravno investitora, išlo je to svojim 
putem, i tako dalje, međutim ono što ja želim reći ovdje da nisam sklon izmjenama koje nas ne vode 
naprijed. Dakle, kada govorimo o javnom interesu, kada govorimo o očuvanju zelenih površina, 
kada govorimo o priuštivom stanovanju, kada govorimo i ono što su kolege iz SDP-a govorile, a to 
je potreba izgradnje staračkog doma, dom umirovljenika upravo na tom području, u tom smjeru 
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moramo ići. Ako ćemo mi prema sadašnjem GUP-u graditi priuštive stanove na klisurama samog 
kamenoloma, to više zbog cijena radova neće biti priuštivo stanovanje. Ako će se tamo raditi skupa 
cesta, po meni, jer postoji već postojeća prometnica, također u tom smjeru ne možemo ići. Dakle, 
što se tiče javnog prostora, priuštivo stanovanje na obodu samog kamenoloma, izgradnje doma za 
umirovljenike, priuštivo stanovanje i priuštivim cijenama naravno i očuvanje zelenih površina. Od 
toga, naravno, nećemo odstupati, i u tom kontekstu kada to bude tako mi ćemo izvijestiti gradsko 
vijeće. Prema tome, očekuju nas dvije važne odluke i Max Stoja i Karšiole, ali naglašavam opet, 
prije svega kod Max Stoja javni interes. Iako je sve išlo prema izrađivačima i oni sami išao je 
transparentno i tako dalje.. međutim, mi ovdje nećemo ići u izmjene dok se ti dijelovi javnog dijela 
ne usklade, dom umirovljenika, i priuštivo stanovanje i očuvanje zelenih površina. Evo, pa prema 
tome čim se to uskladi s tim materijalom ćemo tako i mi ići pred gradsko vijeće. Evo. Hvala vam 
najljepša.  
Što se tiče drugog pitanja, da, mi smo bili razgovarali da taj dio grada treba urediti. Ja sam imao 
sastanak sa Hrvatskim šumama u Puli prije nekih tjedan dana. Upravo smo razgovarali o tome. 
Znamo da Grad Rovinj daje nekakvih 15-ak tisuća eura iznad redovitog održavanja gradskog 
komunalnog poduzeća upravo za održavanje šumica koje su pod Hrvatskih šumama, ali grad bi 
trebao taj dio sređivati i mi u tom dijelu dogovora, tako, sada i nastupamo. Dakle, mi ćemo sređivati 
rekao bih, tako te dijelove nadstandarda koji grad sam ima. Upravo takve prostore koji su u samom 
gradu između zgrada i tako dalje, pa i prostora o kojem vi govorite. Dakle, on se počeo uređivati. 
Da, nažalost, u komunikaciji s Udrugom institut, gospođom Varjom razgovaramo oko tog dijela 
upravo saniranja prostora gdje smo naišli na puno šprica. To je također jedna tema o kojoj 
govorimo i vjerujemo da ćemo uskoro biti kao grad dio jednog pilot projekta kojeg će gospođa 
Bastijančić uskoro javno i prezentirati o tome razgovaramo redovito. Dakle, stoji opaska, mi idemo 
ne raditi sporazum, jedan jasan dogovor koji će biti uskoro definiran. Dakle, Hrvatske šume, 
njihove obveze, obveze grada i onda našeg gradskog komunalnog poduzeća. Izdvojiti jedan dio 
budžeta upravo za takve dijelove grada koji nisu u redovitom planu održavanja od strane 
Herculanee. Evo, tako da ja ću vas moliti, kao gradskog vijećnika, vi redovito sve to pratite tako da, 
mislim da itekako stoji opaska i taj dio, evo, pomalo se uređuje. Evo. Hvala. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Ma jedan samo kratki komentar na ova dva odgovora. Ja se slažem da trebamo ići da zajednici 
ponudimo nešto konkretno, dobro, da urbanisti su uključeni. Da ono što se sada napravi da bude u 
trendu sa ciljevima koji se postavljaju. A za drugo pitanje, to bi bilo dobro da u jednom od mojih 
sljedećih pitanja kada ću doći na red će biti ako u GUP-u i u tim planovima ćemo imati točno 
definirano što je gradsko zemljište, što je državno i od koga je koje zemljište. Jer beskorisno 
(inutile) je da mi to napravimo sve kad ne znamo na čijem zemljištu nešto mi planiramo. Inače sam 
zadovoljan sa odgovorima. Zahvaljujem.  
 
 
ANA FONOVIĆ 
Moje prvo pitanje je za pročelnicu Samantu Barić iz Upravnog odjela za investicije i urbanizam. 
Radi se o nedavnom članku koji je izašao u Istra 24 o planiranoj gradnji stambeno-poslovnog 
kompleksa od čak 700 jedinica na lokaciji bivše Agrokoke Pula na Valmadama. Željeli bismo 
postaviti pitanje u vezi s opcijama gradnje, sukladno Generalnom urbanističkom planu te 
ograničenjima koje postavlja novi Pravilnik o prostornim planovima koji je stupio na snagu s 01. 
siječnja ove godine. Kao što je već bilo u tekstu, radi se o katastarskoj čestici površine oko 40 000 
m2 koja će, ako se namjerava graditi novo urbano područje, nužno biti parcelirana na više manjih 
čestica. GUP ne definira minimalnu niti maksimalnu veličinu čestice, koeficijent iskoristivosti, 
oblik i veličinu građevne čestice niti bruto površinu građevina ni optimalan način parcelacije. 
Dakle, konkretno pitanje je: Kako Grad Pula planira osigurati da budući projekt na Valmadama 
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bude usklađen s novim Pravilnikom o izradi prostornih planova koji zahtijeva detaljne urbanističke 
uvjete kako bismo spriječili uznapredovalu devastaciju prostora kojem svakodnevno svjedočimo? 
Hoće li se za ovu lokaciju, kao i za ostale slične njoj, uvjetovati izrada prostornog plana nižeg reda, 
tj. urbanističkog plana uređenja? Ili će sve biti prepušteno volji i željama investitora i to protivno 
Pravilniku koji je na snazi? I samo mala dodatna opaska: dakle, maslinik koji zauzima skoro 
polovicu parcele i koji je evidentiran na Arcodu za dotaciju poljoprivredi je također u zoni 
mješovite namjene. Znači li to da će biti pretvoren u zgrade s pet etaža jer mu sadašnji GUP to i 
omogućuje? Evo, to je bilo prvo pitanje. 
A drugo pitanje je Gradonačelniku: na žalost svjedoci smo brojnih slučaja nasilja i kriminala u 
proteklom periodu i to čak i nasiljem među maloljetnicima. I to na području našeg grada. Od 
fizičkih obračuna do provala u osobne automobile, nasilje nažalost postaje na žalost naša 
svakodnevna pojava. Potaknuti navedenim događajima, željeli bismo čuti komentar 
Gradonačelnika, a to je: koje su mjere poduzete kako bi se zaštitili građani, materijalna dobra i 
zajednica u cjelini? Kao što je bilo predstavljano javnosti, prije nekoliko dana objavljeni su rezultati 
istraživanja percepcije stanja sigurnosti u Gradu Puli. Molimo Gradonačelnika za komentar: je li 
Vijeće za prevenciju kriminaliteta kojemu ste na čelu analiziralo dobivene rezultate i koji su sljedeći 
potezi? Odnosno koje su to konkretne aktivnosti koje planirate provoditi u narednom periodu kako 
bismo pojavu neželjenih događaja barem smanjili ili naravno sveli na nulu? Hvala.  
 
SAMANTA BARIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Dakle, novi Pravilnik koji je stupio na snagu ne primjenjuje se na važeće 
planove o prostornom uređenju, a GUP definira sve elemente koji su nužni za izdavanje dozvola. 
Shodno tome, Pravilnik se primjenjuje za izradu novih ili izmjenu postojećih u skladu s kojim će se 
uskladiti također izdavanje građevinskih dozvola i ostalih akata u gradnji, a kad budu predali 
zahtjev je li tako. Znači, novi Pravilnik se ne primjenjuje na važeće prostorne planove. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolegice Fonović hvala vam na pitanju. Pa, naravno da osuđujemo svaki oblik nasilja, to smo već 
rekli nekoliko puta. Vi ste sami rekli, dakle, nasilje postaje svakodnevna pojava, nasilje je, nažalost, 
konstantno prisutno u našem društvu. Danas je ono vidljivije nego prije. Nažalost, ili možda nasreću 
da budu nam oči otvorenije. Što se tiče samog nasilja, zbog društvenih mreža i tako dalje. Veliki je 
to problem u društvu. Ja moram reći da je ovaj upitnik iznio pred nas predstavnike MUP-a na 
Vijeću za prevenciju kriminaliteta, ovdje je Vijeće o tome vijećalo, a na idućoj sjednici koja je 
skoro, Vijeće će i analizirati sami upitnik i vjerujem donijeti nekakve zaključke. Kako smanjiti? Pa 
to polazi od svih nas. Vijeće za prevenciju kriminaliteta može o tome raspravljati, ali itekako dobro 
znamo da su upravo odgojno-obrazovne ustanove kao što su vrtići, škole, obitelji, zajednice u 
kojima živimo, zapravo najvažnije da upravo sprječavaju to nasilje, da mi javno progovaramo o tom 
nasilju. Naravno da je za taj dio što se tiče same zajednice života i zajednici zadužena i policija koja 
obavlja svoj dio posla. Koliko znam, ovo zadnje razbijanje, to je serijski razbijač učinio, i dakle, 
netko tko je očito mu je to bila svakodnevica, delinkvent i policija je vjerujem tu napravila svoj dio 
posla, a na nama je da upravo ovako, kao što vi progovarate, da i mi ovdje na Gradskom vijeću i svi 
koji radimo javni posao osuđujemo, ali i educiramo, dakle, educiramo mlade ljude, razgovaramo s 
njima, tako da sve odgojno-obrazovne institucije budu itekako angažirane i aktivne u tome da se 
spriječi bilo kakav oblik nasilja: nasilja u obitelji, nasilja prema ženama, nasilja prema slabijem i 
ovoga svakodnevnog na ulici. Ja moram reći kao netko tko dolazi iz tog sektora, kakvo je stanje, 
otprilike ga poznajem, nije dobro, a isto tako mogu reći kao roditelj, dakle, roditelj dvoje djece, 16 i 
18 godina, da oni također svakodnevno vide da postoje grupice po gradu koje su jako negativno 
angažirane i ja se nadam da policija to zna i da će prevenirati to i spriječiti. Evo, tako. I Vijeće za 
prevenciju i svi mi zajedno kao zajednica možemo puno toga promijeniti i vjerujem da će se vaš 
glas također, kao i naš zajednički čuti. 
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ANA FONOVIĆ 
Hvala Gradonačelniku. Ali samo za pročelnicu još dodatno. Dakle, nas zanima kada će se napraviti 
to usklađenje GUP-a s Pravilnicima jer odgovor pročelnice nije bio jasan. Evo, potrebno je uskladiti 
jer znamo da je stanje loše i upravo mijenjanjem planova moramo pokušati, odnosno trebamo 
spriječiti devastaciju i loše stanje u prostoru. Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Pa svakako slažemo se s vama. Što se tiče GUP-a, dakle imamo javno savjetovanje i već izmjene 
GUP-a već provedeno i u fazi su sada izrada cijelog postupka izmjene GUP-a. U sklopu tog, to su 
sveobuhvatne izmjene koje traju, to su dugoročne koje traju sigurno barem jednu godinu, godinu i 
pol. Tako da u tim sveobuhvatnim izmjenama će se obuhvatiti usklađenje sa zakonom. A sa novim 
Pravilnikom nismo dužni uskladiti prostorne planove i zato imamo i tumačenje nadležnog 
ministarstva. Hvala. 
 
IVAN ŽAGAR 
Dva pitanja. Jedno pitanje, odnosno prvo pitanje je za direktora Pulaprometa Tomislava Josipovića. 
Pa ono glasi: ima li novosti vezano za nadolazeću ljetnu sezonu? Očekuju se gužve, povećanje broja 
putnika pa me zanima hoće li biti uvođenja novih linija? I što je konkretno s park&ride sustavom 
vezano za komunikaciju od vanjskih parkirališta prema centru grada? Dakle, to je jedno pitanje. 
A drugo pitanje je za pročelnicu Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport, Ivanu 
Sokolov, a ono glasi: bliži se početak nove školske, odnosno vrtićke godine, pa me zanima kakva je 
situacija s dovršavanjem dogradnje Dječjeg vrtića Centar i u kojoj je fazi vrtić Valmade? Hvala 
lijepo. 
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Hvala na pitanju. Da, evo, sukladno vašem pitanju, ja mogu reći da smo se mi dosta dobro 
pripremili za ovu ljetnu sezonu. Pa vezano za uvođenje park-and-ride sustava što ste rekli, moramo 
reći da plan njegovog končanog uvođenja je kroz ITU mehanizam, a za ovu godinu kao jedan pred 
korak, ja bih rekao, smo skupa sa trgovačkim društvom Pula parking i uz odobrenje Grada 
pripremili mjesečne karte za parkiralište Gregovica po, rekao bih, jednoj izuzetno povoljnoj cijeni 
od 10,60 eura mjesečno. I ta karta bi bila integrirana na način da je to karta za vozilo za parkiranje i 
za vozača za korištenje autobusa. Isto tako, svaka dodatna karta za do četiri osobe u vozilu bi 
koštala 5,00 eura mjesečno i to bi bilo za korištenje javnog prijevoza. Plan je da ta usluga krene od 
01.06. s obzirom da je to dio godine, dakle, od 01.06. do 30.09. kada i Pula parking naplaćuje to 
parkiralište, a u drugom dijelu godine, kada Pula parking ne naplaćuje, mjesečna karta bi bila 7,60 
eura. Koristile bi se postojeće linije javnog prijevoza na dan tokom radnog dana, tamo imamo preko 
80 polazaka u smjeru centra grada i smatramo da je to sasvim dovoljno. I isto tako za natrag, iz 
centra grada sa Giardina imamo konstantno polaske u smjeru parkirališta Gregovica. Što se tiče 
ostalih novosti vezano za ovo ljeto, imat ćemo noćnu liniju koju smo imali prošle godine. Ona je 
imala pet polazaka od 23,05 do 03,05, s tim da ćemo ovo ljeto uvesti još jedan dodatan, u 23,35, s 
obzirom da je bilo dosta putnika. Prošle godine smo prevezli nešto manje od 10 tisuća putnika sa 
tom linijom I također, uvest ćemo prema zahtjevima građana još dvije noćne linije za prigrad, 
možemo to tako reći, odnosno vanjski dio grada, jedna linija će povezati Veli Vrh i Štinjan sa 
centrom grada, a druga linija će povezati naselja Monte Magno, Valdebek, Šikići, Busoler i 
Valmade. To će sve biti za vrijeme kao i prošle godine, za vrijeme školskih praznika, odnosno 
negdje od kraja lipnja do početka rujna. I evo, još dvije-tri novosti. Danas je i ravnateljica Pula Film 
Festivala to spomenula na konferenciji koja je bila netom prije vijeća da će svaka karta za Pula Film 
Festival ove godine na sebi imati QR kod kojim će se svi moći koristiti javnim prijevozom negdje 
od 7 navečer, to ćemo još dati dodatne informacije, do kraja zadnje noćne linije, što je cca u 03,45. 
Možemo reći, dakle, besplatno. Ništa neće karta biti skuplja zbog toga ako će biti to je neovisno o 
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nama. Isto tako, što se tiče vozača, uvijek isto pitanje, tu je situacija dobra, za razliku u nekim 
drugim gradovima. Prošle godine smo imali 15 vozača na školovanju. Oni voze i sada još imamo 7 
novih, 3 već voze, i trojica, četvorica će početi unutar tjedan-dva dana i evo, to je to, ukratko, ako 
imate još nekih pitanja, slobodno. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Evo, što se tiče dogradnje Dječjeg vrtića Centar, radovi idu svojim tokom, 
ono što nam je bilo problematično, bilo je dosta kišnih dana, pa nešto malo kasnimo, ali očekujemo 
do nove pedagoške godine da će sve biti spremno. Dakle, predviđeni završetak radova je negdje u 
drugoj polovici kolovoza, oprema je naručena. Tako da, evo, što se tiče toga, biti ćemo spremni za 
novu pedagošku godinu. A što se tiče Dječjeg vrtića Valmade, evo, trenutno, započela je izrada 
glavnog projekta, rok za izradu glavnog projekta je 90 dana, što znači da će isti biti završen u prvoj 
polovici kolovoza. S tim glavnim projektom idemo na ishodovanje građevinske dozvole. Paralelno 
se izrađuju izvedbeni projekt za što je također predviđeno 90 dana. Što znači da bi negdje u 
studenom trebalo sve skupa biti završeno i nakon toga idemo u javnu nabavu za radove. Evo, to je 
neki rok. Hvala.  
 
IVAN ŽAGAR 
Da, jedno dodatno za gospodina Josipovića. Možda nisam čuo dobro, ali koliko ta linija Gregovica-
Centar, koliko često je predviđena za promet? I nisam shvatio, mjesečna karta će koštati 10 eura i 
nešto sitno, a ona doplata od 5,00 eura u autobusu, možda nisam shvatio dobro, pa evo, hvala. 
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Da, ovako, dakle, u ovoj situaciji bi bilo iznimno skupo, a nemamo ni toliko ipak ni autobusa niti 
vozača da bi uveli posebnu liniju koja bi vozila samo od parkirališta do grada. S obzirom da pored 
tog parkirališta prolazi, između ostalog, linija 1, Stoja, koja većim dijelom dana prometuje svakih 
20 minuta u smjeru grada i natrag. Uz to imamo još liniju 6, liniju 9, liniju 25, bit će noćna linija 71 
u smjeru grada i 73. Dakle, ako bi to uprosječili, to bi došli na nekih 15-ak minuta možemo reći 
radnim danom, subotom nešto manje i nedjeljom još manje. Ali smatrali smo da je to sasvim 
dovoljno i da čak možda nije ni oportuno u ovoj situaciji uvoditi neke dodatne autobuse. U smjeru 
grada će se koristiti autobusna stanica ispod Špara, Gregovica, Špar. Tu smo razmišljali o opciji da 
preusmjeravamo dio linija na nas samo parkiralište, no s obzirom na prometne čepove koji se dolje 
stvaraju, od toga smo odustali jer bi imali velika kašnjenja, a i sad ih imamo. Da, ovo ste dobro 
rekli. Dakle, mjesečna karta ljeti, odnosno od 01.06. do kraja 9. mjeseca za vozilo i vozača će biti 
10,60 eura. Dakle, uključuje parkiranje auta i vozač sa tom karticom može koristiti javni prijevoz do 
grada i natrag. Po svakom vozilu je moguće još kupiti četiri karte za putnike, s obzirom da su 
putnici u autu njima nije potrebna karta za auto nego će to biti karta 5,00 eura mjesečno za putnike s 
kojom oni mogu ući u autobus i otići do grada i vratiti se natrag. Evo, hvala.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ja imam dva pitanja za Gradonačelnika. 
Prvo pitanje je vezano za Rivu. Kao što sam već bio naveo, postoji plan izgradnje, odnosno sanacije 
Rive i koliko je vidljivo, dakle, ACY i Grad Pula su se složili da se Riva u dužini od 700 metara od 
Uljanika, kapije Uljanika do Carinskog gata sanira u postojećim gabaritima za jedno 14 i pol 
milijuna eura. A s druge strane imamo projekt koji dopušta širenje Rive za 13,8 metara, a košta 
samo milijun i dvjesto tisuća eura više. Kako već postoje od ranije projekti, pa je čak i plan 
dozvolio pomicanje 13,8 metara, mene zanima na temelju čega je Gradonačelnik pristao da se Riva, 
rekao bih, zacementira ne samo fizički, nego i u očima Grada Pule na jako dugi period u postojećim 
gabaritima, a mi imamo priliku dobiti Rivu širu za 13,8 metara za milijun eura više? To je 
potaknuto, između ostaloga, i stavom ACY-a, koji imaju 6 godina koncesiju i jedno 50-ak vezova i 
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sad je pitanje da li Grad Pula o koncesionaru za 50-ak vezova 6 godina ovisi o tome da li će vizija 
Grada Pule i povratak Pule na Rivu biti limitiran sa njihovim nekakvom dobiti, a upravo su se 
prošle godine hvalili sa velikom dobiti, koja, ne znam koliko je bila, milijuna eura? To je prvo 
pitanje. 
Drugo pitanje isto se odnosi na investitore. Naime, prošli put smo imali vezano za igralište na 
Valkanama. Dakle, dogovor, nagodbu sudsku između države i Grada Pule. Meni je drago što je 
igralište gotovo i da na neki način možemo imati sada još pojačanu sportsku aktivnost. Ali ostalo je 
u zraku neodgovoreno pitanje sljedeće. Naime, u toj odluci je bilo rečeno da se država temeljem 
Zakona o šumama knjiži na šume koje su bile u Gradu Puli, a temeljem Zakona o sportu, Gradu 
ostaje igralište. Kako na 20 metara dalje se nalazi cijeli niz igrališta, jedno 10-12 teniskih i 
nogometno, koje je u vlasništvu Max Citya, pitanje je sljedeće: Zašto se Grad Pula temeljem 
Zakona o sportu ne bi pokrenuo postupak knjiženja? To sad i nema veze s time da li će se hotel 
raditi ili ne. Ali ako se radi, ako investitor to želi, onda treba platiti Gradu Puli. Ovako dobiva jedan 
lijepi komad obale besplatno. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Boljunčić hvala na oba pitanja. Dakle, vaše pitanje za Rivu, mogu vam dati kraću i dulju 
varijantu. Prva je dakle, zašto? Kraći rok i jeftinije. Dakle, definitivno kraći rok i jeftinije. U kraćem 
roku, puno, puno kraćem roku, i ipak za milijun i nešto eura jeftinije se može sanirati sadašnji 
prostor Rive. Za taj dio u suradnji i sa Lučkom upravom koji i naš dio možemo dobiti kako je 
napomenuo i ravnatelj Lučke uprave i određena financijska sredstva iz Europske unije. Dakle zato 
će se otvarati pozivi i jako skoro i to je tema. Dok se ACY izmijesti i tako dalje, to bi trajalo jako, 
jako dugo i oni su postavili upravo ta pitanja što će biti s njihovom koncesijom nakon 2030. godine 
i tako dalje, i tako dalje. Međutim, vi ste izjavili, prije ne znam koliko vremena, mjesec, mjesec i 
pol, zbog tuđih interesa, Puljani neće dobiti Rivu kakvu zaslužuju. Dakle, nema tu nikakvih tuđih 
interesa. Mi želimo sanirati devastirani prostor, koji godinama stoji kakav je. On je danas derutan i 
opasan. Čekamo, koliko mi je poznato, koliko me je izvijestio ravnatelj Brnos da se završe 
istraživanja ispod cijele podloge Rive da vidimo u kakvom je to stanju statičkom i tako dalje. I onda 
ćemo pristupiti toj varijanti 4 koja iziskuje najmanje dokumentacije, najmanje izmjena, najkraći 
mogući rok i jeftinija je varijanta. Evo, to je dakle, jedini razlog. Onaj projekt koji je bio godinama 
ili barem tu jednu godinu prije koliko godina ne sjećam se, na plakatima po cijelom gradu, jumbo 
plakati, pa eno kolegu su pitali: blago vama, dobit ćete uskoro Rivu. Mislim da je od tog prošlo 10 
godina, 12 godina je prošlo. 12 godina je prošlo od tih jumbo plakata od kojih se ništa nije 
dogodilo. Ne znam zašto se tada to nije počelo raditi. I zašto se tada to nije napravilo. Mi sada 
želimo proći jeftinije, želimo što prije taj dio sanirati, urediti ga reprezentativno i da bi ljudi pomalo 
po postojećoj pješačkoj zoni koja bi tada bila i šira, mogli i šetati. Vidjet ćemo što ćemo s 
tračnicama i tako dalje. To je isključivi razlog. Nema, kao što ste vi izjavili, tuđih interesa. 
Što se tiče ove uknjižbe, to je pitanje o kojem mi raspravljamo, razgovaramo. Također, mogu pitati 
zašto se to nije do sada učinilo i u vrijeme vaše vlasti. Zašto odjedanput ste progledali pa evo pitate 
nas hoćemo li mi taj dio promijeniti pa reći investitoru da to kupi. Mi ćemo razgovarati, dakle, 
ovdje u upravi razgovarati sa svim meritornima što to znači, na koji način i da li je to moguće 
primijeniti. Ali mene također zanima kako to da ste odjednom otvorili oči i sada pitate, a imali ste 
evo jednu povijesnu priliku također to promijeniti. Vi znate da smo mi naslijedili vaše prostorne 
planove. Dakle, ja ne dovodim u pitanje da se neke stvari mogu popraviti, dapače, ali me zanima 
zašto taj dio nije napravljen i prije kada je to bilo moguće. Evo, to je odgovor na zapravo vaša oba 
pitanja, iako su obje vaše namjere dobre, ja ih ne dovodim u pitanje. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa onda vam mogu objasniti nekoliko stvari. Dakle, kao prvo, da li otvoriti oči, bolje ikad nego 
nikad. A veoma lijepo vam ide priča da vi želite nešto, ali nekako biste voljeli da mi budemo krivi. 
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Dakle, pitanje je sljedeće, da li se to može napraviti za igralište na Valkanama ili se ne može? Vi 
sami ste izjavljivali da će se to raditi, ali vidimo da se ne radi. Prema tome, ako ste vi na jednom 
populizmu protiv nas dobili, onda ste trebali krenuti, ali ne nekako stali smo pa ajmo da se to 
dobije. Dakle, to je prva i osnovna stvar. A vidjeli smo sada sa nagodbom. Prije svega, ako smo 
nagodbu sa Republikom radili na taj način da mi imamo pravo, a to ne poduzimamo, onda mi nismo 
smjeli raditi nagodbu sa državom nego staviti vlasništvo nad šumom. To je osnovna priča. Znači, mi 
kao vijećnici smo dovedeni u zabludu. Drugo, dakle, što se tiče Rive, reći da je milijun eura na 14 i 
pol milijuna eura jako bitna razlika u cijeni europskih sredstava, je, onako, vrijeđanje zdravog 
razuma. Mi govorimo o Rivi koja je vizija Grada Pule. 11.-e kad se to radilo nismo bili mi dio 
Europske unije niti smo imali sredstva. Druga stvar je, dakle, projektant koji je to radio, inače firma 
iz Splita je preporučuje pomicanje trase zida na 13,8 kao najoptimalniji opseg s građevinskog 
aspekta jer je na taj način najoptimalnija tehnologija izvođenja radova koji omjer uloženog i 
dobivene površine obale. ACY kaže, predstavnik ACY-a utvrđuje da pomicanje trase obalnog zida 
navedenome društvu smanjuje koncesijsku površinu i umanjuje broj veličinu vezova te predstavlja 
financijsku konstrukciju za koju nemaju planirana sredstva te postaje upitna njihova mogućnost 
učešća u investiciji te je za ACY najoptimalnija varijanta 4. Gradonačelnik Pule navodi da je zbog 
stanja zida i brzine najoptimalnija varijanta 4. Ja mislim da je iz ovog veoma jasno da je išlo se na 
ruku ACY-u a mi imamo, ako se ova Riva napravi u postojećim gabaritima,...  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Vrijeme... 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
..ona se daljnjih 2000 godina mijenjati neće. A mi dobivamo mogućnost da širimo Rivu na 13,8 
metara. Pa vama mora biti prva stvar kao Gradonačelniku Pula, a tek nakon toga ACY. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala. Dakle, kolega Boljunčić. Kada govorimo o populizmu, to vam je bila prva rečenica malo 
prije. 2012. godine 30 jumbo plakata ste imali po gradu o Rivi i rekli da je u planu. Obećavali i 
lagali ljudima i niste je napravili. To nije populizam, to su činjenice. Druga važna stvar. Odigrali 
biste također dupli pas kao IDS sa mnom i rekli, evo, rekao je napraviti Rivu i neće ništa biti od 
toga, a vi ste 10 godina imali gotov plan. Ja vam ponovno ponavljam, da, jeftinije je, ali je i brže. 
Taj proces širenja Rive bi bio moguće dobar, tih 13 metara, ali i ogroman, ogroman proces koji nas 
čeka. Ogroman proces koji tko zna kad će se napraviti, a i pitanje je kada se napravi ta Riva, mi 
jesmo grad na moru, koliko će ljudi prihvatiti Rivu kada se sredi. A imali ste priliku. Imali ste 
priliku. Dakle, nemojte, molim vas, govoriti o populizmu, kada su vama puna usta populizma u 
samom tome što ste govorila u samu repliku. Ponavljam, 30 jumbo plakata ste imali po gradu 2012. 
godine. Nula ste napravili od Rive tada. Pa zašto niste napravili. I sad ovdje nama nadimate i meni 
govorite o populizmu. Najbolje bi bilo da sam vam rekao da ćemo napraviti i nastaviti taj projekt ili 
da sam rekao da ga nećemo nastaviti uopće. Onda bi rekli evo ga, ne radi ništa. Ili kao što ste rekli 
za Banovčevu da je mala ulica, uličica, da ništa ne radimo. Ili kao što je rekao vaš predstavnik 
stranke da Grad Pula stagnira. Ja razumijem da oporba mora tako progovarati, ali dajte činjenice. Ja 
ponavljam 30 jumbo plakata 2012. godine, evo ga, sugrađanke i sugrađani Riva je tu. To su vam 
fakti, to nije izmišljotina. I što ste napravili? Ništa. Što ste napravili sa prostornim planom? Ništa. I 
sad očekujete u tri, četiri godine, nebitno koliko i tko dođe i nakon, evo sve će to popraviti. Pa neće 
popraviti. A važna činjenica i Lučka uprava je prihvatila varijantu 4. Ne samo ACY i Grad Pula. Ja 
nisam taj koji mogu dati nalog ACY-u i Lučkoj upravi i oni su se složili da je varijanta 4 najbolja za 
Grad, upravo zbog načina financiranja. A nama je u interesu da je upravo Pula na prvom mjestu, da 
pokušamo što je moguće više sredstava dobiti vanjskim financiranjima nego našega novca. Ako to 
vama nije praksa, nama je.  
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VALTER BOLJUNČIĆ 
Može odgovor, molim vas. On ne može odgovarati meni. Ja imam pravo na zadnju riječ. Pula, 
Lučka uprava Pula, nije pristala u startu na varijantu 4. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodine Boljunčić, molim vas.  
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ali da li je Pravilnikom omogućeno nakon moje primjedbe i ponovno Gradonačelnika da ja nemam 
pravo odgovora. Onda ni on nije mogao odgovoriti.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ne, vi ste postavili pitanje, dali komentar.. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ali zašto ste dali njemu? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji na ovoj 
sjednici nisu stigli postaviti pitanja, imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća: 
1. DRAGO MARIĆ 
2. ELENA PUH BELCI 
3. KRISTIJAN BITERI 
 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 33. SJEDNICE GRADSKOG  
  VIJEĆA GRADA PULA-POLA OD 11. travnja 2024. GODINE   
  
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik sa 33. sjednice Gradskog 
vijeća. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 33. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2. te utvrđuje da je 
 
VIJEĆE sa 17 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova,  
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula-Pola od 11. svibnja 2024. godine 
 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE: 
3.1. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture  
za 2023. godinu 
3.2. Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture  
za 2023. godinu  
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Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule-Pola te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Samanta Barić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte.  
 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić (Možemo!) i Valter 
Boljunčić (IDS-ISU) te je odgovore na pitanja i dodatna pojašnjenja dala pročelnica Samanta Barić.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa 
donijelo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. 
 godinu 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture 

za 2023.godinu 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE: 
4.1. Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pula – Pola za 2023. godinu 
4.2. Godišnjeg izvještaja o izvršenju Višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna  
 Grada Pula – Pola za razdoblje 2023. – 2025. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata dao 
Aldo Rojnić, pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovalo je vijećnik Valter Boljunčić (IDS-ISU). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovale su vijećnice Dušica Radojčić i Ana Fonović s replikom 
vijećnika Seana Soldatića i Drage Marića a odgovore na pitanja i dodatna pojašnjenja dao je 
pročelnik Aldo Rojnić.  
 
SEAN SOLDATIĆ (Povreda Poslovnika) 
Povreda Poslovnika od strane vijećnika Mirkovića obzirom da nije uzeo u raspravi riječ, bez da 
zatraži od Predsjednice Gradskog vijeća, počeo je vikati na neprimjeren način i to nije način na koji 
radi jedno gradsko vijeće, s time da se ja s njime slažem da je trebalo dobiti odgovor i odgovor smo, 
vidim dobili, ali stvarno ako idemo u tom pravcu, još je bilo nekih dobacivanja u klupi od strane 
kolege Mirkovića. Mislim da je ovo krivi put rada nas kao vijećnika i time šaljemo jako lošu poruku 
našim sugrađanima pa držimo se Poslovnika, a inače mislim stvarno da je vijećnica trebala dobiti 
odgovor. Ali kolega Mirković je neosnovano počeo galamiti. Evo, toliko. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4.1. te nakon glasanja utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, NIJE 
donijelo  
 GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

o izvršenju Proračuna Grada Pula – Pola za 2023. godinu 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa 
 donijelo 
 GODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

o izvršenju Višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Grada Pula – Pola 
za razdoblje 2023. – 2025.  

 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE:  
5.1. Prvih Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
5.2. Prvih Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
5.3. Zaključka o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pula – Pola za 2024.godinu 
5.4. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2024. 
godinu 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te su obrazloženje o prijedlozima akta, kao i obrazloženje 
o podnesenom Amandmanu Gradonačelnika, dale: 
za točku 5.1. i 5.2. Samanta Barić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte,  
za točku 5.3. Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport, za 
točku 5.4. Emina Popović Sterpin, pročelnica Upravnog odjela za kulturu.  
 
Amandman Kluba vijećnika Možemo! na prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba 
društvenih djelatnosti neće se razmatrati budući nije formalno ispravan jer je predlagatelj predložio 
povećanje proračunskih rashoda iznad iznosa predloženih Izmjenama i dopunama Programa javnih 
potreba u društvenim djelatnostima, a da amandmanom nije istodobno predložio smanjenje u istom 
iznosu drugih rashoda planiranih Programom javnih potreba. Osim navedenog Amandman nije 
usklađen sa procedurama i postupcima propisanim Uredbom o kriterijima, mjerilima i postupcima 
financiranja udruga.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Davor Vuković (Možemo!) i Valter 
Boljunčić (IDS-ISU).  
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Ja sam nakon rasprave u ime Kluba vijećnika Vukovića tražila riječ za repliku, a niste mi dali, nego 
ste odmah dali riječ ... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Nismo vidjeli, nismo vidjeli. 
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DUŠICA RADOJČIĆ 
Vidjeli ste, digla sam ruku. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Nisam vidjela, pa dala bih. Mislim, čemu, zašto ne. Evo, sad u pojedinačnoj. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ne, ne u pojedinačnoj. Replika. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Hoćete sada. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Da. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Izvolite. 
 
Vijećnica Dušica Radojčić iznosi repliku na izlaganje vijećnika Davora Vukovića. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Seana 
Soldatića, Ane Fonović i Dušice Radojčić. 
 
 
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika, čl. 71.) 
Naime, vijećnica je upala u riječ bez da je dobila riječ. Treba podsjetiti je da je gospođa Radojčić 
dok je bila Predsjednica Gradskog vijeća oduzimala riječ vijećnicima ako samo nisu bili u temi, a 
kamo li da su vikali bez da dobiju riječ. Što se toga tiče, meni je oduzela riječ još dok smo bili u 
zgradi Fakulteta. Samo što nisam temu pogodio koja se njoj nije, očito, sviđala jer je bila 
predsjednica Povjerenstva za kadroviranje u Gradu Puli.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika) 
Dakle, uobičajena je stvar prema Poslovniku da kad se traži povreda Poslovnika da se onda navede i 
članak. OK. Samo kažem kad netko traži povredu Poslovnika neka bar kaže i članak Poslovnika, a 
ono što vijećnik Soldatić stalno koristi povredu Poslovnika da bi meni replicirao. Kakve veze ima 
što je bilo prije tri godine? Kakve to veze ima sa sadašnjom situacijom? Dakle, molim vas da 
sprječavate takve zloupotrebe povrede Poslovnika.  
 
SEAN SOLDATIĆ (povreda Poslovnika) 
Naime, gospođa Radojčić sama sebi, nažalost, kontrira jer se nije pozvala na čl. 75. Zaista. Ne 
znam. Mislim, mogu ja vas pratiti dugo, ali to nije to. 
 
Pojedinačnu raspravu nastavlja vijećnica Gordana Ferenčić s replikom vijećnika Davora Vukovića, 
Igor Belas s replikama vijećnika Valtera Boljunčića, Dušice Radojčić, Davora Vukovića i Noela 
Mirkovića, Dušica Radojčić s replikom Dušanka Babića, Ana Fonović, a odgovore na pitanja i 
dodatna pojašnjenja dale su pročelnice Samanta Barić, Ivana Sokolov, a dodatni komentar dao je i 
Gradonačelnik Filip Zoričić. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA“ glasa, 
donijelo 
 Prve Izmjene i dopune 

Programa građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa,  
donijelo  
 Prve Izmjene i dopune 

Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.3. zajedno sa Amandmanom Gradonačelnika koji je 
postao dio akta te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK 
 o izmjenama i dopunama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
 djelatnosti Grada Pula – Pola za 2024.godinu  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2024. godinu 
 
 
Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu od 30 minuta. 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O RASPODJELI REZULTATA ZA 2023. GODINU 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Aldo Rojnić, 
pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić s replikom vijećnika Seana 
Soldatića, Valter Boljunčić i Elena Puh Belci s replikom vijećnika Dušanka Babića, a odgovore na 
pitanja i dodatna pojašnjenja dale su pročelnice Sanja Kljajić Dakić, Samanta Barić i pročelnik 
Aldo Rojnić.  
  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU 
 o raspodjeli rezultata za 2023. godinu 
 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE: 

7.1. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pula - Pola za 2024. godinu i projekcije Proračuna 
za 2025. i 2026. godinu 
7.2. Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Pula – Pola za 2024.  
godinu 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata, kao i 
obrazloženje o podnesenim Amandmanima Gradonačelnika i Kluba vijećnika Možemo!, dao Aldo 
Rojnić, pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća poziva predstavnike Kluba vijećnika Možemo! Ako žele još što 
obrazlagati vezano za predloženi Amandman. 
 
DAVOR VUKOVIĆ 
Suština i namjena je objašnjena, a pročelnik je objasnio tehničke aspekte tako da nemam ništa za 
dodati. Hvala.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić (IDS-ISU) i Dušica 
Radojčić (Možemo!). 
 
Za pojedinačnu raspravu nije bilo zainteresiranih. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća za točku 7.1. poziva Klub vijećnika Možemo! da se u ime 
predlagatelja Amandman izjasni da li ostaje kod Amandmana. 
 
DAVOR VUKOVIĆ 
Ostajemo kod Amandmana. 
 
Predsjednica Gradskog vijeća daje na glasanje toč.7.1. Amandman Kluba vijećnika Možemo! na 
prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Pula - Pola za 2024. godinu, kojeg Gradonačelnik 
NIJE prihvatio te utvrđuje da  
 
 VIJEĆE sa 8 glasova „ZA“, 9 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, 
NIJE prihvatilo Amandman Kluba vijećnika Možemo! 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 7.1. zajedno sa Amandmanom Gradonačelnika koji je 
postao sastavni dio akta te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, donijelo 
 Izmjene i dopune Proračuna 
Grada Pula-Pola za 2024. godinu i projekcije Proračuna za  2025. i 2026. godine. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 7.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo 
 ODLUKU 
 o Izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Pula – Pola za 2024. godinu 
 
 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O DODJELI FINANCIJSKIH SREDSTAVA   
  TRGOVAČKOM DRUŠTVU PULA USLUGE I UPRAVLJANJE D.O.O. 

8.1. izgradnja nogometnog igrališta na Valkanama 
8.2. zamjena glavnog travnjaka na stadionu Aldo Drosina 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akata dala Samanta Barić, 
pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas s replikom vijećnika Noela Mirkovića i 
Valtera Boljunčića, Noel Mirković s replikom vijećnice Dušice Radojčić i vijećnika Kristijana 
Biterija, Ardemio Zimolo s replikama vijećnika Dušice Radojčić, Davora Vukovića, Noela 
Mirkovića i Seana Soldatića, Drago Marić s replikom vijećnika Valtera Boljunčića, Dušice 
Radojčić, Davora Vukovića, Noela Mirkovića i Seana Soldatića, a odgovore na pitanja i dodatna 
pojašnjenja dala je pročelnica Samanta Barić i Mario Peruško, direktor trgovačkog društva Pula 
usluge i upravljanje d.o.o.. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 8.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU 
 o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Pula usluge i upravljanje d.o.o. za 
 izgradnju nogometnog igrališta na Valkanama 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 8.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
o dodjeli financijskih sredstava trgovačkom društvu Pula usluge i upravljanje d.o.o. za zamjenu 
glavnog travnjaka na stadionu Aldo Drosina 
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AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O O ODABIRU NAJPOVOLJNIJIH PONUDITELJA  
I PRIHVAĆANJU PONUDA ZA DODJELU DOZVOLA ZA OBAVLJANJE  
DJELATNOSTI NA POMORSKOM DOBRU NA PODRUČJU GRADA  
PULA – POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja Kljajić 
Dakić, pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove. 
 
U ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!), a odgovore na pitanja i 
dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić.  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU 
 o odabiru najpovoljnijih ponuditelja i prihvaćanju ponuda za dodjelu dozvola za  
obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Grada Pula – Pola  
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE: 
 10.1. Odluke o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Pule 
 10.2. Odluke o izradi izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana grada Pule 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dala 
Samanta Barić, pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!), a odgovore 
na pitanja i dodatna pojašnjenja dala je pročelnica Samanta Barić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 10.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Pule 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 10.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izradi izmjene i dopune Generalnog urbanističkog plana grada Pule 
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AD – 11.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA   
  PODRUČJE GRADA PULA – POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana Sokolov, 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 11. te nakon 
glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  
 o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula – Pola 
(Teo Radovan, doktor medicine) 
 
 
 
AD – 12.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA 
PRIJEDLOG: 

12.1. Statuta Osnovne škole Centar 
12.2. Statuta Osnovne škole Kaštanjer Pula 
12.3. Statuta Osnovne škole Monte Zaro 
12.4. Statuta Osnovne škole Šijana Pula 
12.5. Statuta Osnovne škole Stoja 
12.6. Statuta Osnovne škole Tone Peruška Pula 
12.7. Statuta Osnovne škole Vidikovac 
12.8. Statuta Osnovne škole Veli Vrh Pula 
12.9. Statuta Osnovne škole Veruda Pula 
12.10. Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole - Scuola elementare Giuseppina Martinuzzi 
Pula - Pola 
12.11. Drugih Izmjena i dopuna Statuta Škole za odgoj i obrazovanje - Pula 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akata dala 
Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Ardemio Zimolo. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Centar 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Kaštanjer Pula 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Monte Zaro 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Šijana Pula 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Stoja 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Tone Peruška Pula 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.7. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Vidikovac 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Veli Vrh Pula 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.9. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Osnovne škole Veruda Pula 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Osnovne škole - 
 Scuola elementare Giuseppina Martinuzzi Pula – Pola 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 12.11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Drugih Izmjena i dopuna Statuta Škole za 
 odgoj i obrazovanje - Pula 
 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O SKLAPANJU SPORAZUMA O UREĐENJU  
  MEĐUSOBNIH ODNOSA NA REALIZACIJI PROJEKTA IZGRADNJE  
  REGIONALNOG CENTRA ZA ZAŠTITU I SPAŠAVANJE  
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule-Pola, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo Rojnić, 
pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!) i vijećnik 
Ardemio Zimolo (IDS-ISU), a odgovore na pitanja i dodatna pojašnjenja dao je Ivica Rojnić, 
zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula, pročelnica Samanta Barić i pročelnik Aldo Rojnić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje točku 13. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 ODLUKU 
 o sklapanju Sporazuma o uređenju međusobnih odnosa na realizaciji projekata izgradnje 
 Regionalnog centra za zaštitu i spašavanje 
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Budući je dnevni red iscrpljen Predsjednica vijeća zaključuje 34. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conclusa la 34. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 
 
Dovršeno u 21,45 sati 
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